
Junák - český skaut, Královéhradecký kraj, z.s.

KRJ Královéhradeckého kraje

Zápis z jednání KRJ ze dne 30. září 2021 od 20:00 hodin
(Online)

Přítomni: Michal Bureš - Bumerang, Libor Kukačka - Robin, Martin Klenčík - Akéla,
Jitka Mertlíková - Baff, Tomáš Merta, Martin Klenčík - Akéla, Jiří Granát -
Námořník, Přemysl Pistora
(tj. 8 členů z 10 s právem hlasovacím [80%]),

Omluveni: Lukáš Zaplatílek - Zapik, Michal Císař - Miki

Neomluveni::

Hosté:

Jiří Klikoš - Číňan

Martin Paul - Doktor

ORGANIZACE A HOSPODAŘENÍ

1. Vyznamenání (L. Kukačka)

U1/20210930: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
bronzového stupně čestného odznaku Za čin junácký pro Kateřinu Karlíkovou -
Borůvku.

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel: 0  Schváleno

2. Kurz Arbor Vitae (M. Bureš)

U2/20210930: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje jmenuje Martina Sováka
- Čajocha vedoucím kurzu a Lukáše Zaplatílka – Zapika zástupcem a hospodářem
kurzu Arbor Vitae.
Pro: 8, Proti: 0, Zdržel: 0  Schváleno

3. Výše registračních poplatků (M. Bureš)

KRJ krátce hovořila o výši odvodu z registrace na rok 2022. Došla k závěru, že není
třeba částku nijak upravovat a zůstane ve stejné výši jako v předchozích letech.

U3/20210930: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje členský
příspěvek na rok 2022 pro Junák, Královéhradecký kraj ve výši 30 Kč.
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Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 Schváleno

4. RESTART II. (M. Bureš, L. Kukačka)

Organizační tým Restartu informoval Krajskou radu o průběhu zářijového víkendu
akce. Od účastníků byla velmi pozitivní zpětná vazba. Byly vzneseny dotazy na možná
další pokračování. Zvažuje se i záměr, že by se tento model akce střídal s tradičním
Setkáním vůdců.

5. Okresní rady (předsedové ORJ)

Hradec Králové venkov - tábory proběhly bez větších problémů i přes časté výkyvy
počasí. Chlumečtí se společně s Třebechovickými zúčastnili akce
https://www.retromestecko.cz/, kde postavili skautský tábor a představili skauty. Okres
plánuje okresní rádcovský kurz na jaře 2022.
Hradec králové město - ORJ se zatím po táborech nesešla
Rychnov nad Kněžnou - ORJ se zatím po táborech nesešla
Jičín - ORJ se zatím po táborech nesešla

6. Skautská základna Miletín (M. Bureš)
● Prodej části pozemku v Miletíně - KRJ byla oslovena s žádostí o odprodej části

pozemků soukromou osobou. KRJ se k tomu zatím staví negativně a spíše se
kloní k možnosti pronájmu parcely za jasně stanovených podmínek.

● KRJ byla seznámena s aktuálním stavem nákladů a výnosů základny Miletín.
● Termíny pronájmů základny jsou nyní dostupné na webu skautských základen.

Více informací k provozu základny najdete na konci zápisu, kde jsou výstupy z online
jednání KRJ se správcem základny L. Jindřiškem - Ježíškem, které proběhlo ve čtvrtek 7. října
2021.

7. Aktuální dění v Náčelnictvu Junáka (J. Šimbera)

Na záříjovém jednání jsem nebyl přítomen, proto jen stručné shrnutí na základě
zápisu:

Byl schválen proces vedoucí k nové Strategii - bude připravována Ústředím
s cílem do plánování i realizace více zahrnout střediska i VOJ a
předložena hnutí ke schválení bude na řádném Valném sněmu 2024.

Strategie bude zpracována formou vize, záměrů a priorit - co chceme dělat
(i na úkor toho ostatního)

Byl schválen seznam opatření VRJ v souvislosti s klimatickou krizí, které
vedou zejména k výchově a vzdělávání v tématu.

Byla schválena výše členského příspěvku pro Ústředí na 320/280 Kč (o 15
Kč více než vloni v souladu s dlouhodobým plánem). Po vášnivé diskuzi
byly ostatní položky (včetně poplatku za STS) ponechány ve stávající
výši.
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Byly schváleny teze změn statutů některých ZvOJ, první čtení řádu RSRJ a související
změny Disciplinárního řádu.

Zapsali: Jitka Mertlíková - Baff, Jiří Granát - Námořník

Správnost ověřili: Libor Kukačka - Robin, Michal Bureš - Bumerang

Zápis rozeslán: 19. října 2021

Zápis z jednání KRJ k základně Miletín ze dne 7. října 2021 od 20:00 hodin
(Online)

Přítomni za KRJ: Michal Bureš - Bumerang, Libor Kukačka - Robin, Jakub Pěnička -
Barbušák, Michal Císař - Miki,Lukáš Zaplatílek - Zap, Jitka Mertlíková - Baff, Martin Paul -
Doktor

Hosté: Luboš Jindřišek - Ježíšek

Byt správce a výše nájmu
Ježíšek předpokládal bydlení na základně jako benefit za správcovství, na základně chce
bydlet trvale i přes zimní období již letos.
KRJ - navrhuje vzhledem k ekonomické situaci základny nájem ve výši 2 500 Kč + energie.

Výstup: Po vzájemné diskusi možností se zúčastnění shodli, že od. 1. 11. do 30. 3. bude
správce Luboš Jindřišek - Ježíšek platit nájem ve výši 2 500 Kč/měsíčně + spotřebované
energie, během ubytovací sezóny od 1. 4. do 30. 10. uhradí pouze spotřebované energie.

I v zimním období mimo ubytovací sezónu se předpokládá vykazování práce ze strany
správce, o její náplni i předpokládaném množství bude předem informovat vedení kraje na
emailu predseda@krj-hk.cz

Užívání bytu v zimním období
Technicky je nutné vyřešit napojení bytu správce na samostatnou větev vnitřního vodovodu,
aby se zbylé rozvody mohly vypustit kvůli promrzání. Proběhla diskuze k technickému řešení.

Výstup: Ježíšek prověří možnost úpravy vodovodu pro letošní zimu a nechá ji nacenit.
Následně KRJ schválí nebo upraví návrh prací a úprava se bude realizovat.

Ekonomika základny
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Na základě aktuálního stavu jsme cca 60 tisíc ve ztrátě s tím, že máme k dispozici
nedočerpanou dotaci ve výši cca 35 tisíc Kč. I z tohoto pohledu je nutné nastavit zatím užívání
bytu správce s adekvátním nájemným a hrazením energií.

Pro další provoz je nutné si stanovit provozní rozpočet s odhadem prostředků pro práce
správce základny.

Další rozvoj základny
Během zimního období projedná KRJ vizi rozvoje základny a dalšího postupu. Nutno nalézt
blízký termín s ohledem na možnost získání dotací - žádosti na začátku kalendářního roku.

Přítomnost správce na jednání KRJ
Ježíšek žádá KRJ, aby mohl být přítomen na jednání krajské rady týkající se Skautské
základny Miletín, což mu bude samozřejmě v maximální míře umožněno.
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